
PROTOKOLL fört vid föreningsstämma i 

Samfällighetsföreningen  Eklunden

1717913-3322, 2022-05-17

§ 1 Stämmans öppnande
Stämman öppnades av Jessica Westerlund, som hälsade alla välkomna. 

§ 2 Val av ordförande för stämman
Jessica Westerlund valdes till stämmoordförande.

§ 3 Val av sekreterare för stämman
Margaretha Lüppert valdes till sekreterare för stämman.

§ 4 Val av två justeringsmän/rösträknare
Till justeringsmän/rösträknare valdes Christer Johansson och Roland Rosell.

§ 5 Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar (röstlängd)
Röstlängd upprättades och fastställdes, bilaga 1. 

§ 6 Godkännande av dagordningen
Dagordningen fastställdes.

§ 7 Godkännande om kallelse skett i behörig ordning 
Kallelsen godkändes.

§ 8 Styrelsens berättelse med årsredovisning och balansräkning
En nyhet för i år är att endast kallelse, dagordning och ev motioner jämte fullmaktsformulär 
måste skickas ut i pappersform. Övriga handlingar kan skickas digitalt, vilket också skett.

Styrelsens förvaltningsberättelse har skickats ut till medlemmarna digitalt, bilaga 2. 

Resultatrapporten visar en avsättning till underhållsfonden på kr 69.372:-, vilket motsvarar 
föreningens vinst. Övriga intäkter utgörs av elavgift från dem som har elbil.

Resultat- och balansrapport fastställdes och lades till handlingarna, bilaga 3. 

§ 9 Revisorns berättelse
Revisionsberättelsen genomgicks och lades till handlingarna, bilaga 4.

§ 10 Ansvarsfrihet för styrelsen
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021.

§ 11 Information från styrelsen
Jessica informerade om att de som har elbil nu kan ladda i garagen. Varje kvartal läser man 
av sin elförbrukning och meddelar kassören. Elkostnaden betalas separerat från kvartals-
avgiften. Den som byter till elbil skall meddela detta till Marcus Bergendahl eller Daniel 



Engström, som ingått i arbetsgruppen. Man får då instruktioner om hur man skall gå vidare. 
Eltjänst utför arbetet med att installera en laddbox och man får själv stå för kostnaden 
men har rätt till rotavdrag.

Jessica meddelade också att ungdomar har samlats utanför kvartersgården sent på kvällarna. 
I buskarna har hittats gasbehållare och tomma spritflaskor. Lokalen får ej lånas ut till 
ungdomar utan endast till vuxna.

Påpekades att kvartalsavgiften skall vara betald senast dagen före förfallodagen. Kassören 
skickar ut påminnelse i god tid på mail. Några dröjer med avgiften så  att kassören får 
påminna, vilket medför merarbete för honom. I debiteringslängden informeras om att på 
försenad avgift tillkommer kr 200 efter 10 dagar.

Roland Rosell informerar om att den övre lekplatsen enligt styrelsens beslut kommer att 
göras om till boulebana, då den används mycket sällan. En grävare, Peters Pool & Anlägg-
ning AB, är redan på plats för att ta bort buskarna. Eftersom det mesta arbetet kommer att 
ske med frivilliga krafter, får de som är intresserade att hjälpa till gärna anmäla sig till 
Roland.

Roland meddelade också att det är hål i asfalten i golvet i garaget. Tobias Karlsson har 
problem med att öppna sina garagedörr, då asfalten har höjts utanför dörren. Rolands 
kontakt Peters Pool och Anläggning AB har åtagit sig att åtgärda detta.

Ny lampa har satts upp i trappan till nedre parkeringen, då den gamla var trasig. Den nya 
lampan skall hålla i 25 – 30 år utan byte enligt installatören. På sikt kommer vi ersätta de 
gamla lamporna allteftersom de slutar att fungera, då de är sedan 1989, då området byggdes.

Margaretha nämnde att filtren i hallen i kvartersgården kommer att flyttas in i förrådet 
innanför bastun. Hon påpekade också att Roland Svensson ville framföra att det är viktigt att 
den som lånar nyckeln till verktygsförrådet skriver husnummer och lämnar tillbaka den 
omedelbart.

§ 12 Motioner 
Erika Magnussson, nr 235, har lämnat in två motioner.

1. Hon föreslår att föreningen köper in två häcksaxar till städdagarna för rensning i buskage 
och klipp av häckar.

2. I den andra motionen föreslår hon att vi tar in experthjälp för röjning i slänterna.

Styrelsen har vid minst två tillfällen anlitat trädgårdsfirmor för att rensa ut i slänterna. Vi har 
inte varit nöjda med resultaten trots en avsevärd kostnad. Förslag uppkom på stämman att vi 
i stället bildar en arbetsgrupp och gör det själva på  en städdag. Erika, Susanne och Andreas 
anmälde sig. Susanne hör med en trädgårdskunnig bekant, när det är lämpligast att klippa ner 
buskarna i slänten. Glenn Krig sade att det skall göras tidigt på våren. Beslöts köpa in en 
eller två häcksaxaroch komplettera med jord men vi avvaktar med inköpet till början av 
nästa år. Erika åtog sig att köpa in.

§ 13 Val av styrelseledamöter, suppleanter och ordförande
Ordförande: Ulrika Samuelsson, nyval på två år.
Kassör: Tobias Karlsson, kvarstår ytterligare ett år.



Sekreterare: Margaretha Lüppert, kvarstår ytterligare ett år.
Styrelseledamöter: Mathias Adler, omval på två år.

Susanne Hydén nyval på två år.
Styrelsesuppleanter: Roland Rosell, omval för ett år. 

Magnus Olsson, nyval för ett år.
Styrelsen antogs.

Firman tecknas av två styrelseledamöter i förening. 

§ 14 Val av revisor och revisorssuppleant
Till revisor på ett år omvaldes Therese Bruhner och till revisorssuppleant också på ett år 
omvaldes Andreas Dahllöf.

§ 15 Ersättning till styrelse och revisorer
Styrelsen föreslår att oförändrad ersättning till ordföranden utgår med kr 3.000:-, till 
sekreteraren med kr 3.000:- och till kassören med kr 3.000:-. Övriga styrelsemedlemmar 
ersättes som tidigare med kr 2.000:- vardera. Arvode till styrelsesuppleanterna utgår 
oförändrat med 1.000:-och till revisor med kr 1.000:-.. Kostnaden blir strax under 20.000:- 
inkl sociala avgifter. Förslaget godkändes.

§ 16 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd.
Genomgicks debiteringslängden. Månadsavgiften kr 850:- för varje hushåll kvarstår 
oförändrad.  

Utgifts- och inkomststaten samt debiteringslängden fastställdes.

§ 17 Fråga om val av valberedning
Andreas Dahllöf och Jenny Finck omvaldes till valberedning, båda på ett år.

§ 18 Övriga frågor
Då det har varit inbrott i några garage nyligen, har styrelsen diskuterat att inköpa nya garage-
dörrar. Dörrarna är över 30 år gamla och om fjädrarna lossnar, kan det ske en olycka. 
Margaretha tar in offert från Novoferm.

§ 19 Meddelande av plats där protokollet hålls tillgängligt och avslutande av stämman
Protokollet kommer att sättas upp på anslagstavlan i kvartersgården och föras in på vår 
hemsida.

Stämman avslutades.

..............................................................  ..................................................................

Jessica Westerlund, stämmoordförande   Margaretha Lüppert, protokollförare

..............................................................  ...................................................................

Christer Johansson, justerare                 Roland Rosell, justerare
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